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Abstract (en)
The arc chamber (13) of one pole of an electric circuit-breaker with rotating arc and self-blast mechanism, comprises an elongate envelope (12)
closed off at its two ends by endplates (17,18). Tubular contacts (14,15) and a magnetic quenching coil (22) are arranged coaxially inside the
envelope (12). Level with the arc zone defined by the zone of separation of the contacts (14,15) is arranged a collar (31) close to the envelope (12)
but leaving an annular gap (32) which makes the upper portion (28) of the chamber (13) communicate with the lower portion (29) of this chamber,
which is arranged on either side of the arc zone. The gap (32) enables gases to circulate between these two portions (28,29) and vanes (30)
arranged in this lower portion (29) slow the rotation of the gases in order to direct them towards the arc zone. <IMAGE>

Abstract (fr)
La chambre de coupure (13) d'un pôle d'un disjoncteur électrique à arc tournant et à autoexpansion, comporte une enveloppe allongée (12),
obturée à ses deux extrémités par des fonds (17,18). Coaxialement à l'intérieur de l'enveloppe (12) sont disposés des contacts tubulaires (14,15)
ainsi qu'une bobine (22) de soufflage magnétique. A la hauteur de la zone de coupure définie par la zone de séparation des contacts (14,15),
est disposée une virole (31), à proximité de l'enveloppe (12) tout en laissant subsister un intervalle annulaire (32), qui fait communiquer la partie
supérieure (28) de la chambre (13), et la partie inférieure (29) de cette chambre, disposée de part et d'autre de la zone de coupure. L'intervalle (32)
permet une circulation des gaz entre ces deux parties (28,29) et des ailettes (30) disposées dans cette partie inférieure (29), freinent la rotation des
gaz pour les orienter vers la zone de coupure. <IMAGE>
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